



Po Leung Kuk
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110

Fax: 2431 1156

Dear Parents,
各位家長：

P19062

Chinese Cultural Day 2019-2020 and House Cheering Team Competition
中國文化日 2019-2020 暨 社際啦啦隊比賽

The Chinese Cultural Day will be held on 21st January 2020 (Tuesday). Classes will run as usual in the morning and there will be drama and Cantonese opera appreciation at the school hall and second hall respectively in the afternoon. To celebrate the 35th Anniversary of our school, the House is going to hold a cheering team competition as well. The dress code for students is school uniform and the dismissal time for F1 to F5 students is 3:30p.m. The F6 students will have their home study on that afternoon in order to prepare for their public exam.

本校訂於本年一月二十一日(星期二)為中國文化日，以提升學生對中國文化的熱忱。當天上午學生正常上課，並於下午舉行文化日活動。為慶祝學校 35 週年校慶，四社亦將於當日舉辦四社啦啦隊比賽。所有學生於當天須穿著整齊校服回校，中一至中五學生放學時間為下午三時三十分。由於模擬考試及文憑試在即，為讓同學有更充裕時間準備，中六學生於中國文化日下午無須上課。敬希家長督促子女善用時間，好好學習。

Details are as follows:
詳情安排如下：

<u>Time</u>	<u>Activity</u>
08:10 – 11:35	Lesson as usual 照常上課
11:35 – 12:15	House Cheering Team Competition 啦啦隊比賽 1. Green House 綠社 2. Red House 紅社 3. Blue House 藍社 4. Yellow House 黃社
12:15 – 13:25	Lunch 午膳
13:25 – 15:30	Chinese Cultural Day Activity 中國文化日活動

Please acknowledge by replying the slip below and return it on 17th January 2020.

敬請簽妥回條，並著 貴子弟於一月十七日交回學校。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College
保良局羅傑承(一九八三)中學


Law Wing Chung, Principal 羅志忠校長
16th January, 2020 二零二零年一月十六日



Reply Slip 回條

P19062

I acknowledge the above captioned circular regarding “Chinese Cultural Day 2019-2020 and House Cheering Team Competition”. I hereby agree that my ward will take part in the activity.

本人經已知悉 貴校來函有關「中國文化日 2019-2020 暨 社際啦啦隊比賽」事宜，並同意子女參與上述活動。

Name of Student 學生姓名：_____

Class 班別：_____ CSNO 班號：_____

Name of Guardian 監護人姓名：_____

(Block Letters 中文正楷)

Signature of Guardian 監護人簽署：_____

Date 日期：_____